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Møde nr. 17 i Bestyrelsen for Kerteminde Havns Bådelaug 

Den 8. juni 2011 kl. 16.30 

Sted: Aktivitetshuset 

Deltagere:  

Poul Rasmussen, Ronald Hansen, Lasse Ernst Nielsen, Knud Peder Andersen , Marianne Rosing, 

Søren Clausen, Jørgen Flindt Pedersen, Niels Brandt og Kent Stephensen 

(Frode Thorhauge deltog under punkt 2) (Rene Mohr og Jack Friis deltog under punkt 9) 

Afbud: Carl Ove  

1. Godkendelse af referat af 3. maj 2011.  

Beslutning: 

Godkendt.  

2. Formidling i forhold til bevilling fra Friluftsrådet. (kl. 16.30) 

Frode Thorhauge er i gang med at udarbejde forslag til formidling, som er et krav fra Friluftsrådet 

Forslaget udarbejdes blandt i samarbejde med Jørgen Flindt Pedersen. På mødet vil Frode 

fremlægges ideer til formidling.  

Beslutning: 

Frode og Jørgen fremkom med følgende elementer i formidlingen, og som blev godkendt: 

Fiskeriets historie, Fiskernes (personernes) historie, biologi, billeder af fjorden og bæltet. 

Formidlingen kan variere efter årstiden.  

Der er en økonomisk ramme på 10.000 kr. Frode får materialet fra Friluftsrådet, således at der 

skabes sikkerhed for, at formidlingen opfylder Friluftsrådets krav.  

3. Økonomi. (Carl Ove) 

Opsamling af anlægsregnskab og status på etablering af driftsregnskab. 

Derudover prioritering af ønsker blandt andet renseplads. 

Beslutning:  

Etablering af driftsregnskab forventes afsluttet i uge 23. Derefter undersøges hvilke øvrige 

muligheder der kan benyttes, f.eks. medlemskartotek. 

Der mangler endelig afregning fra Trier (mangler opgørelse fra Nissen og co.) Er blevet love i 

denne uge.  

Der kan ikke længere disponeres og midler fra anlægsbudgettet. Der må således ikke længere 

fortages indkøb, som belaster anlægsregnskabet.  
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Bestyrelsen udarbejder en prioriteret ønskeliste over opgaver (f.eks. renseplads, træ- terrasse) 

der ønskes etableret. En ca. pris for opgaven beregnes.  

Inden det sidste delregnskab (vi har 5) afsluttes, vurderes det hvorvidt der er midler til at 

effektuere de ønskede opgaver.  

4. Diverse udvalg. (Carl Ove) 

Det foreslås at de nedsatte udvalg udfærdiger kortfattede forordninger – til efterfølgende 

godkendelse af bestyrelsen.  

Beslutning: 

I mødet den 3. maj 2011 blev udvalgene sammensat. De enkelte udvalg har selv ansvaret for at 

foretage den ønske beskrivelse og den efterfølgende behandling af bestyrelsen.  

5. Overdragelse (Carl Ove) 

Der er rejst et spørgsmål om overdragelse fra Kommunen til jollehavnen. Der henvises til den 

indgåede driftsaftale og bestyrelsens indflydelse på projektet blandt andet igennem deltagelse i 

byggemøder. 

Beslutning:  

Der finder ingen overdragelse sted. Bestyrelsen har været en del af etableringsfasen.  

6. Ledig bådplads (Poul og Carl Ove). 

Regler for fordeling af ledig bådpladser drøftes og besluttes.  

Beslutning: 

I prioriteret rækkefølge: 

1. Rokeringsliste (Ronald) 

Alle bådejere gøres opmærksom på at der er mulighed for at blive skrevet op på en rokeringsliste. 

Udsendes nu og svar inden 8 dage. Pladsen på rokeringslisten bibeholdes, hvis ønsket om anden 

plads ikke opfyldes. 

Efter foretaget rokering kan ledig plads tilbydes 

2. Ledig bådplads: (Ronald) 

Ud fra placering på ventelisten tilbydes plads. Der gøres opmærksom på at båden skal passe til 

bådatlas. 

3. Intern bytning. 

Intern bytning af bådplads aftales mellem de involverede bådejere. Ronald skal blot orienteres om 

bytningen.  
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7. Gæstesejlere (Lasse). 

Det drøftes og besluttes hvordan der kan ske afregning for gæstesejlere for blandt andet brug af 

el.  

Beslu tning: 

Der må ikke finde opkrævning sted for gæstesejlere, som ligger i havnen. Det er alene Havnens 

personale der må foretage opkrævning. Bådværftet markere med skilt eller andet at der ikke må 

ligge gæstesejlere.  

8. Diverse punkter (Poul). 

Skt. Hans arrangement 

Åbningstider i sauna 

Overvågning 

Tilbud på alarmer til båden (Lasse) 

Sømmene går op på broerne (Lasse) 

Status hjemmeside (Kent) 

Beslutning. 

Ad. 1, Afventer til næste år. Kan ikke nås på nuværende tidspunkt. 

Ad. 2, Aftales nærmere med Jørgen 

Ad 3, Lasse sørger for at halogen lamper og sensor monteres.  

Ad 4, Lasse sender information til bådejere om muligheder for alarmer og sikring. 

Ad 5, Klares af Lasse og Knud Peder. 

Ad 6, Kent arbejder videre med genetablering  

9. Rengøring af toiletter og tømning af affaldssække (kl. 17.30). 

På mødet deltager Jack Friis fra havnevæsenet og Rene Borris. Det aftales hvornår og af hvem 

rengøring foretages. 

Beslutning: 

Toiletter: De 2 toiletter i jollehavnen rengøres dagligt af havnens personale. (lettere rengøring) 

De offentlige toiletter rengøres i weekenden (lørdag aften eller søndag morgen af Rene) 

Affaldssække: Tømmes af havnens personale.  

10. Næste møde 

Fastsættelse af dato for næste møde. 

Beslutning:  

Efter sommerferien.  
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Evt. 

Der blev rejst div. spørgsmål omkring mangler, især ved sauna.  

Bestyrelsen anfører mangler til Knud Peter og Lasse som samler sammen og sender til Kent. 

Derefter kontaktes Anders. (inden for ca. 1 uges tid)  

Sponsorpolitik blev drøftet. Bliver tydeliggjort. (Niels)  

Der sendes opkrævning til personer på venteliste (Ronald) 

 


